



Clarification:

The Contract is required to comply with Provincial public health guidelines when deciding to work during the COVID-19 period. The Contractor remains responsible for its respective schedule and delivery of contract work during the COVID-19 pandemic situation. To this end, NRCan is requesting that an additional health and safety plan be provided and approved prior to the commencement of work on the site.

L'entrepreneur est tenu de se conformer aux directives de santé publique provinciales lorsqu'il décide de travailler pendant la période COVID-19. L'entrepreneur reste responsable de son calendrier respectif et de la livraison des travaux sous contrat pendant la situation de la pandémie de COVID-19. A cette fin, RNCAN demande qu'un plan de santé et de sécurité supplémentaire soit fourni et approuvé avant le début des travaux sur le site.